



8D WINTER SONATA XINJIANG TOUR

8天 大美新疆 & 冬季恋歌·双湖戏雪

S21 DESERT HIGHWAY • SEA OF DEVILS • KANAS LAKE • HEMU VILLAGE • SAYRAM LAKE

S21沙漠公路 • 海上魔鬼城 • 喀纳斯湖 • 禾木村 • 赛里木湖

经典独家



JUN-AIR EXCLUSIVE

1. 神的自留地 • 喀纳斯湖，赏绝美雪景
2. 童话王国 • 禾木村，听雪飘落的声音
3. 冰泡奇观 • 赛里木湖，体验蓝冰世界
4. 日出追光 • 赛里木湖早起，拍最美LIVE图
5. 魔鬼之城 • 海上魔鬼城，赏沙漠湖泊奇景
6. 优享体验 • 自驾景区，不换乘，优质体验
7. 雪地狂野 • 赛里木湖，UTV全地形越野
8. 图瓦人家 • 家访百年老屋，体验民俗
9. 围炉煮茶 • 禾木村三五好友闲有可栖
10. 单反航拍 • 绝美喀纳斯三湾全记录
11. 暖心冬季 • 随车配备热水瓶、干果礼包
12. 土火锅热腾 • 火锅配啤酒



“探秘喀纳斯 • 赛里木湖 • 畅享禾木雪景 • 体验雪地越野 • 自驾航拍 • 全程优享新疆之旅！”



Website +65 8181 7454
Facebook +65 6535 5688
WWW.JUNAIRTRAVEL.COM.SG
101 UPPER CROSS STREET #B1-10/11
PEOPLE'S PARK CENTRE SINGAPORE 058257
TA00671 COMPANY & GST REY.NO: 198901122H

Tour Code: JA-XJD8

经典行程特色：

★北疆经济带途观--戈壁、胡杨、白杨树，大漠风情
North Xinjiang Economic Belt Tour - Gobi Desert, Poplar Trees, White Poplar Trees, and Desert Scenery

★海上魔鬼城邂逅沙漠与湖泊，见证大自然的鬼斧神工
Sea Devil City - Encounter the desert and lake, witnessing the awe-inspiring craftsmanship of nature

★饱览人间仙境--神的自留地--喀纳斯湖--绝美冬日雪景
Feast your eyes on the earthly paradise - God's own territory - Kanas Lake - a breathtaking winter snow landscape

★童话王国--禾木村，听雪飘落的声音，看雪的风情
Fairy Tale Kingdom - HeMu Village, listen to the sound of snow falling and admire the charm of the snow

★醉美冬日冰泡湖，体验蓝冰美景的童话世界--赛里木湖
Drunken Beauty of the Winter Ice Bubble Lake, experience the fairy-tale world of blue ice beauty - Sailimu Lake

★赛里木湖早起追一场日出，拍最美的live图
Sailimu Lake - Wake up early to chase a sunrise and capture the most beautiful live photos

经典优享体验：

★自驾景区，不换乘区间车，体验度更高
Self-driving through the scenic area, without switching to a shuttle bus, for a more immersive experience



行程亮点 HIGHLIGHTS

● 布尔津 BURQIN

S21沙漠公路 S21 Desert Highway
途观乌伦古湖 Passing by Ulungur Lake
海上魔鬼城 Sea Devil City

● 喀纳斯湖 KANAS LAKE (①赠送单反轻

旅拍--15张底片+无人机航拍--2段视频)
喀纳斯景区 Kanas Scenic Area
雾凇雪景 Rime and Snow Landscape
神仙湾 Fairy Bay
月亮湾 Moon Bay
卧龙湾 Wolong Bay

● 禾木 HEMU (①赠送围炉煮茶，三五好友，闲

有可栖，心有所安，是人间烟火，亦是清欢岁月。②
赠送百年老屋，图瓦人家访，图瓦人表演，体验
图瓦人风情民俗)
围炉煮茶 Tea Gathering by the Stove
百年老屋 Century-old House
禾木吉克普林滑雪场(费用自理)
HeMu Jike Pulin Ski Resort (Costs are self-funded)

● 赛里木湖 SAILIMU LAKE (①赠送UTV全

地形越野车，感受雪中越野的狂与野，雪圈体验。
②二进观日出专线体验，追最美日出。)
赛里木湖景区 Sailimu Lake Scenic Area
环湖蓝冰 Lake Surrounding Blue Ice



特色美食 SPECIAL MEAL

B早:7 / L午:6 / D晚:6

经典特别安排：

★锅热腾腾的土火锅--配2瓶夺命大乌苏--火锅啤酒
Steaming hot clay pot hotpot - served with 2 bottles of Domi Big Wusu - hotpot beer

★随车配备矿泉水，湿纸巾，酸奶，干果小礼包
Mineral water, wet wipes, yogurt, and a small package of dried fruits are provided with the vehicle

★随车配备暖水瓶，暖宝宝，温暖你的冬天
Warm water bottle and hand warmers are provided with the vehicle to keep you warm this winter



酒店住宿 HOTEL

● 全程4-5★级酒店+3N景区近距离住宿
trip with 5★hotels + 1N in a unique hotel within the ancient city.

D1 新加坡-乌鲁木齐

餐:晚 宿: 5★乌鲁木齐美豪丽智酒店或同级

- 欢迎来到大美新疆！接机后送您入住酒店休息，然后自由活动，如时间允许您可自行前往推荐景点参观游览。

D2 乌鲁木齐-S21沙漠高速-魔鬼城-布尔津

餐:早/午/晚 宿: 4★布尔津苏通假日酒店或同级

- 早餐后启程，离开乌鲁木齐后一路向北，乘车由新疆最新建设、北疆唯一的沙漠公路---【S21沙漠公路】纵穿准格尔盆地内的古尔班通古特沙漠，体验新疆之地广人稀、沙漠之浩瀚无垠。午餐后游览【海上魔鬼城】（赠送景点：因特殊原因无法游览，不退任何费用）它位于吉力湖东岸，拥有雄壮的地质景观，独特的海上雅丹地貌，特有的民俗文化。神话般的奇观海上魔鬼城，是一个多姿多彩的世界，大自然所营造的城堡，大自然所营造的海子，它们相互依存了千万年，用无声的语言，诉说着大自然的雄奇与伟岸、辽阔与柔美。冬季的福海，如同一幅山水画的国画，虽然色彩单一但是却依旧美到不像话。这里还可以体验冰雪乐园、雪地摩托、滑雪、冬钓等。之后我们前往【童话小镇---布尔津县】途径【乌伦古湖】冬季这个湖泊完全被冰封，湖面壮阔因寒冷而定格。抵达童话小镇，每个漂亮的小城都有它的灵魂的地方，而老街就是著名的额尔齐斯河河堤旁边的美景就是布尔津县小城的灵魂，有古老的额河大桥、中苏纪念馆、老码头、享受小镇的惬意生活。之后入住酒店休息。

D3 布尔津-喀纳斯湖-喀纳斯

餐:早/午/晚 宿: 喀纳斯德瓦山庄酒店或同级

- 早餐后，乘车前往【喀纳斯景区】沿途欣赏阿尔泰山山脉茫茫雪原。途中至阿贡盖提草原稍适休息，用手机或架起相机拍摄水墨画中的草原景象。这段路上有著名的【神仙湾、卧龙湾、月亮湾】三个打卡点，紧密相连，其中最不可错过的就是以晨雾出名的神仙湾，这里的浓雾就好似仙气缥缈的秘境，绝对是冬天最美的风景之一。喀纳斯湖岸边有许多白白胖胖的雪蘑菇，像梦里的冰雪王国。冬日的喀纳斯洁白纯净，美好治愈，是不能错过的一片净土。喀纳斯湖如同一颗晶莹透亮的宝石镶嵌在其中，高山冰湖色彩，蓝的不似人间。一场冰雪之约如期而至，冰天雪地的喀纳斯和简直如童话世界一般让人惊艳，冬日褪去了色彩的喀纳斯，行走在这方天地里，仿佛水墨画一般。神仙湾的清晨雾气缭绕，背面是泛着银光的雪山，形成梦幻般的景色。喀纳斯雪蘑菇、雾松和雾气的组合，美到让人窒息！

D4 喀纳斯-禾木

餐:早/午/晚 宿: 禾木星空酒店或同级

- 早餐后，游览喀纳斯神仙湾晨曦犹如仙境，若不想错过一定要早起，推开门走到河边走到山脚下去感受仙境一般的晨雾。喀纳斯湖宛如一个人间仙境。在神仙湾赶一场晨雾一定要趁早，去晚了雾就散了。之后驱车前往【禾木景区】欣赏雪都风光，山峰、村落、森林被皑皑白雪覆盖，美若仙境。近邻禾木最原始的桦树林，一座【百年老屋】在雪域里，静静诉说禾木的百年文化历史。老屋园内由图瓦百

- 年文化收藏馆、文化演绎厅及特色民宿组成，先带你去文化演绎厅看一场**图瓦乐队表演**。在禾木**【围炉煮茶】**三五好友，围炉煮茶，闲有可栖，心有所憩。接下来到零下二三十度的冰封北国，一定要亲自来几次“**泼水成冰**”，留下最帅最酷的**禾木旅拍**。（服饰/妆造费用自理）晚餐来个土火锅，吃的暖暖的，出门欣赏禾木夜景，仰望向往已久的治愈系星空，它们把冬日里的雪原照的无比明亮，又仿佛一伸手就能够触摸到，许个心愿，之后美美睡一觉吧！

D5

禾木-克拉玛依

餐:早/午 宿: 4★克拉玛依景徽酒店或同级

- 想看日出的团友，可早起，三五结伴，徒步走上哈登平台**观赏日出**，薄雾笼罩下的禾木村显得格外的宁静，随着天边云彩渐渐变红，太阳一点点的探出了头，向这座宁静的村庄洒下阳光和温暖；早餐后，前往禾木吉克普林滑雪场，如果你滑雪的归宿是大山和粉雪的话，那一定要去国内的粉雪天花板**【禾木吉克普林】**不仅是亚洲最大的滑雪场，有一百多条雪道，人少雪好适合各个水平段的雪友。对于喜欢野雪、大山、粉雪的朋友，其就是国内的粉雪天堂，提前看好天气赶着下雪去，那么你会听见各个山头都是返祖猿猴此起彼伏的快乐之声。**【禾木雪场价格：不含滑雪票，雪具租赁费用自理（雪柜，雪板，雪服，雪镜）费用以景区实际公布为准。】****（特别备注：因为禾木属于高山景区，遇到暴雪或者雪场关闭或初级道未开放）**过完滑雪瘾，前往克拉玛依市，可以好好的休息一下。

D6

克拉玛依-赛里木湖

餐:早/午/晚 宿: 4★赛里木湖中亚全纳酒店或同级

- 早餐后，驱车前往**【赛里木湖景区】**一路高速沿着准葛尔盆地天山北麓前行，可远眺雪山，中途可选择在精河县用午餐。午餐后，开启环湖自驾之旅。冬天的赛里木湖别有一番滋味，成块的冰渣在阳光照耀下显得格外夺目，在赛里木湖你可以看到**【冰泡蓝冰】**。世界上只有三个地方能看到，一个是亚伯拉罕湖，一个是贝加尔湖，还有就是赛里木湖。冬季的赛湖周边雪松巍峨、雾凇苍茫，静静地听雪落的声音，看冰眼、冰柱、冰帘、冰泡、蓝冰...湖面像是被施了魔法一般梦幻。赠送赛里木湖UTV全地形越野车，感受雪中越野的狂与野。（赠送项目，若景区未营业，则费用不退）游览结束，入住赛里木湖景区门口酒店。

D7

赛里木湖-乌鲁木齐

餐:早/午/晚 宿: 5★乌鲁木齐美豪丽致酒店或同级

- 早餐后，出发乘坐**【日出专线】**看赛湖最美日出。前往赛里木湖看日出，在冬日的怀抱中，赛里木湖披上了一层银装素裹的华服，等待着那场与日出的浪漫邂逅。当最后一缕阳光温柔地拂

- 过冰封的湖面，整个世界仿佛被按下了慢放键，时间在这一刻凝固，只留下一幅幅动人心魄的画面。**（特别备注：天气正常情况赠送安排日出专线服务，天气不好则安排司机停车在停车场客人自由漫步赛湖）**驱车返回乌鲁木齐，欣赏沿途风光，沿途享用餐食，之后入住酒店休息。

D8

乌鲁木齐-新加坡

餐:早

- 根据航班时刻安排送机。快乐的时光总是过得很快。希望短暂的新疆之行，能让您下美好的回忆，期待与您的再次相遇。**大美新疆**更多的美景，等您来欣赏~

Tips

备注:

团费不含：小费(40RMB /人/天);
签证费、个人旅游保险

出行方式：根据不同人数安排不同车型 ① 1+1豪华头等舱（满足6人即可出发）；
②若不足6人，则2人保证出发（需要拼团）。

D1

Singapore-Urumqi

Meal: L/D Hotel: Urumqi 5★ Hotel or similar

- Welcome to **beautiful Xinjiang!** After your airport pickup, you will be transferred to the hotel to rest. Then, you will have free time, and if time permits, you may visit the recommended attractions on your own.

D2

Urumqi-Burqin

Meal: B/L/D Hotel: Burqin 4★ Hotel or similar

- After breakfast, we will begin our journey, heading north after leaving Urumqi. We will travel along the only desert highway in northern Xinjiang, the **S21 Desert Highway**, which cuts through the Gurbantünggüt Desert in the Junggar Basin, allowing you to experience the vastness and sparsity of Xinjiang. After lunch, we will visit the **Sea Devil City**, known for its majestic geological formations, unique Yadan landforms, and distinctive folk culture. Then, we will proceed to **Fairy Tale Town - Burqin County**, passing by Ulungur Lake. In winter, this lake is completely

- frozen, and its vast surface is frozen in time due to the cold. Upon arrival in the fairy tale town, the old street by the famous Ertix River embankment is the soul of Burqin County. Here, you can explore the ancient Erhe Bridge, the China-Soviet Memorial Hall, and the old pier, all while enjoying the peaceful atmosphere of the town. Afterward, check in to the hotel to rest.

D3

Burqin-Kanas Lake-Kanas

Meal: B/L/D Hotel: Kanas Scenic Area Hotel or similar

- After breakfast, we will take a drive to the **Kanas Scenic Area**, enjoying the vast snowy plains of the Altai Mountains along the way. We will make a brief stop at **Argun Gaiti Grassland**, where you can take photos with your phone or camera, capturing the picturesque prairie scenes like an ink painting. On this route, there are three famous spots—**Fairy Bay**, **Wolong Bay**, and **Moon Bay**—which are closely connected. Among them, the most unmissable is Fairy Bay, known for its morning mist. The dense fog here creates an ethereal, secretive atmosphere, making it one of the most beautiful winter landscapes. Along the shores of Kanas Lake, you will find many round, white snow mushrooms, resembling a dreamlike ice and snow kingdom. The winter Kanas is pure, pristine, and healing—truly a piece of untouched paradise that cannot be missed.

D4

Kanas-HeMu

Meal: B/L/D Hotel: HeMu Scenic Area Hotel or similar

- After breakfast, we will visit **Fairy Bay** in Kanas, where the morning light creates a dreamy, fairy-tale-like atmosphere. To fully experience it, you'll need to wake up early, open the door, and walk down to the riverbank or to the foot of the mountain to feel the magical morning mist. Afterward, we will drive to the **HeMu Scenic Area** to enjoy the snowy landscape, with mountains, villages, and forests all covered in thick white snow, resembling a fairyland. Nearby, you'll find the most pristine birch forest in HeMu, where a **century-old house** quietly tells the story of HeMu's century-long cultural history. The old

- house complex includes the Tuva Cultural Museum, a cultural performance hall, and distinctive guesthouses. We will take you to the cultural performance hall to watch a Tuva band performance. In HeMu, enjoy a traditional **tea gathering by the stove** with a few friends, sitting around the stove, sipping tea, and relaxing in the peaceful atmosphere. Next, we will head to the frozen northern region, where temperatures are between -20 and -30°C. Here, you can try the famous "water-turned-into-ice" experience, capturing the coolest photos in HeMu. For dinner, we will enjoy a **local hot pot**, keeping warm before stepping outside to appreciate the night views of HeMu and the starry sky that heals the soul. Afterward, we will check into the hotel to rest.

D5

HeMu-Karamay

Meal: B/L/D Hotel: Karamay 4★ Hotel or similar

- For those who wish to watch the sunrise, you can wake up early, gather in small groups, and hike up to the Harden Platform to enjoy the sunrise. After breakfast, we will head to **HeMu Jike Pulin Ski Resort**. If your ideal skiing destination is the mountains and powder snow, you must visit HeMu Jike Pulin, which is considered the "powder snow ceiling" in China. It is not only the largest ski resort in Asia but also features over 100 ski trails, with fewer crowds and excellent snow conditions, making it perfect for skiers of all levels. HeMu Ski Resort Prices: Ski pass not included, rental fees for snow equipment (snow lockers, skis, snow clothes, snow goggles) are to be paid separately, and fees will be based on the actual prices published by the resort. **(Special Note: Due to HeMu being a high-altitude area, the ski resort may close or the beginner trails may not be open during heavy snowfall.)** After satisfying your skiing cravings, we will head to Karamay City, where you can take a good rest.

D6

Karamay-Sailimu Lake

Meal: B/L/D Hotel: Sailimu Lake 4★ Hotel or similar

- After breakfast, we will drive to the **Sailimu Lake Scenic Area**, traveling along the expressway on

- the northern edge of the Junggar Basin and the Tianshan Mountains. You can enjoy distant views of the snow-capped mountains, and you may choose to stop in **Jinghe County** for lunch. After lunch, we will begin a self-driving tour around the lake. The winter scenery of Sailimu Lake is particularly captivating, with chunks of ice shimmering under the sunlight. At Sailimu Lake, you can see the **ice bubbles and blue ice**. In winter, the surrounding snow-covered cedars are towering, and the frost-covered landscape is vast. You can quietly listen to the sound of falling snow and admire the ice eyes, ice pillars, ice curtains, ice bubbles, and blue ice. The lake's surface appears magical, like a dream. We will offer a **Sailimu Lake UTV all-terrain off-road vehicle experience**, where you can enjoy the thrill of off-roading in the snow. (Complimentary item. If the scenic spot is closed, no refund will be provided.)

D7

Sailimu Lake-Urumqi

Meal: B/L/D Hotel: Urumqi 5★ Hotel or similar

- After breakfast, we will depart to take the **Sunrise Special Line** to witness the most beautiful sunrise at Sailimu Lake. We will head to Sailimu Lake, awaiting the romantic encounter with the sunrise. (Special Note: The Sunrise Special Line service will be provided if the weather is favorable. If the weather is poor, the driver will stop at a parking lot and guests can freely walk around Sailimu Lake.) We will then drive back to Urumqi, enjoy a meal along the way, and check into the hotel to rest.

D8

Urumqi-Singapore

Meal: B

- After breakfast, take the flight back, end the happy Xinjiang 8-day trip! Looking forward to your next trip!

Remarks :

Tipping: 40RMB/Pax/Day (Pay to local agency)
Package exclude: Visa application fee

Travel Options :

- ①1+1 Luxury First-Class Cabin (departure requires a minimum of 6 people)
- ②If there are fewer than 6 people, 2 people are guaranteed to depart (grouping required).

Tips:

经典尊享服务(6人VIP 1+1 豪华头等舱)
6-person VIP 1+1 luxury first-class cabin

备注：每6人一车 人数不够则拼团出发



备注：特别安排入住禾木小木屋，沉浸式感受童话世界的浪漫与惬意。



备注：特别安排入住赛里木湖景区门口，夜间仰望天空观看银河般的星星闪烁。



备注：赠送赛里木湖UTV全地形越野车，感受雪中越野的狂与野。



备注：赠送团体单反机拍+无人机航拍。（服饰/妆造费用自理）



① 在不减少景点的情况下，我社有权调整行程和所住的同级酒店。三人间为标间加床，仅提供加1折叠床。② 如遇人力不可抗拒因素，如天气缘故（花期推迟或提前）、赏花安排依花旗开放日期而定。塌方、路阻、车辆故障，当地政府行为等造成行程延误、或不能完成上述景点，责任不在旅行社，旅行社不承担赔偿责任，由此产生的超支费用由游客自理。③ 如若行程和封面有出入之处，请以当地地接最终确认为准。中英文行程如有出入，请以中文行程为准。
1. Gratuity for tour guide and driver, 30RMB/80= 240 RMB/Pax. 2. If there are any discrepancy between English and Chinese version of the itinerary, take the Chinese version as correct. 3. The Sequence of the tour is subject to the rearrangement based on the local travel agency.